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Τι ειπώθηκε στη συνάντηση του ΣΑΤΕ με τον Γενικό
Γραμματέα Υποδομών

Την Δευτέρα 26 Μαΐου 2025
πραγματοποιήθηκε συνάντηση
εκπροσώπων  με τον νέο Γενικό
Γραμματέα Υποδομών (Γ.Γ.Υ.) κ. Δ.
Αναγνώπουλο στο Γραφείο του. -
Advertisement - Κατά τη διάρκεια της δίωρης
συνάντησης συζητήθηκαν εκτενώς όλα τα

κύρια ζητήματα άμεσης προτεραιότητας του εργοληπτικού κλάδου, όπως
αυτά οριστικοποιήθηκαν στην πρόσφατη συνεδρίαση του ΔΣ της 21.5.2025.
Πέραν της ενημέρωσης του ΓΓΥ για τα ζητήματα του κλάδου – για ορισμένα
από τα οποία το Υπουργείο έχει δρομολογήσει νομοθετικές ρυθμίσεις – η
συνάντηση είχε και τον στόχο προετοιμασίας του Υπουργείου ενόψει της
επικείμενης, προγραμματισμένης, συνάντησης της πολιτικής ηγεσίας του
Υπουργείου Υποδομών και Μεταφορών με το Προεδρείο του . -
Advertisement - Η συνάντηση πραγματοποιήθηκε σε πολύ καλό και
συνεργατικό κλίμα, δεδομένου ότι ο Γενικός Γραμματέας είναι γνώστης των
ζητημάτων αρμοδιότητας του Υπουργείου. Οι εκπρόσωποι του 
έλαβαν την διαβεβαίωση ότι θα καλούνται να υποβάλουν τις απόψεις του
Συνδέσμου στο στάδιο προεργασίας των θεσμικών πρωτοβουλιών του
Υπουργείου. Παρέστησαν από πλευράς Υπουργείου, πλην του Γενικού
Γραμματέα Υποδομών, η κα Μαριάννα Φωτοπούλου–Διευθύντρια Γραφείου
Γ.Γ.Υ. και η κα Καλλιόπη Αγγελούση–Συνεργάτιδα του Γ.Γ.Υ., και από πλευράς

 ο κ. Χρ. Κωνσταντινίδης–Αντιπρόεδρος, ο κ. Β. Θεοδωρόπουλος –
Γενικός Γραμματέας, η κα Λήδα Παπαγεωργίου-Μέλος ΔΣ και ο κ. Σ.
Μουντρουίδης– Γ.Διευθυντής
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